
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst  
Datum 25 april 2022 
Onderwerp Oplaadpunten elektrische fietsen Roosendaal en 

dorpen 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Fietsen in het centrum van Roosendaal en ook in de dorpen wordt steeds populairder; zeker ook voor 

toeristen die de gemeente Roosendaal willen ontdekken. Het fietsen met een elektrische fiets wordt 

evenredig populair en wat is er dan mooier dan dat er voldoende oplaadpunten zijn in de gemeente 

Roosendaal om deze fietsen op te kunnen laden. Naar ons idee zijn er nu nog veel te weinig 

oplaadpunten. En die oplaadpunten die er wel zijn, zijn nauwelijks zichtbaar. Daarom wat vragen van 

onze kant. 

 

1.                 Zijn alle elektrische oplaadpunten en aantallen voor fietsen in de gemeente Roosendaal 

bekend? 

2.                 Bent u bekend met de behoefte (locaties / aantal ladingen) aan elektrische oplaadpunten 

voor fietsen in de gemeente Roosendaal? 

3.                 Bent u er zich van bewust dat het huidige aantal oplaadpunten (wellicht) nog veel te 

weinig is om volledig te voorzien in de vraag? 

4.                 Bent u voornemens om te inventariseren waar behoefte is aan extra oplaadpunten zowel 

in het centrum van Roosendaal, wijken en dorpen en kunt u vanuit deze inventarisatie toezeggen dat 

uitbreiding van laadpunten op korte termijn realiseerbaar is. 

Zo ja wanneer en zo nee, waarom niet? 

5.                 Kunt u toezeggen dat er extra aandacht komt om mogelijke gebruikers erop te wijzen 

waar deze oplaadpunten in en om Roosendaal beschikbaar zijn? 

Zo nee, waarom niet en zo ja, wat zijn daarbij de mogelijkheden om dat te doen, zodat wij deze 

informatie weer verder kunnen delen? 

 

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,  

Peter Raijmaekers en Marco Schillemans 

 

 

 

 



 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Veel oplaadpunten zijn bij de gemeente bekend, maar niet alle locaties. Oplaadpunten worden 

vooral geplaatst door particulieren en ondernemers en we veronderstellen dat slechts een deel 

hiervan bekend is bij de gemeente. 

 

2. Er is geen specifiek onderzoek gedaan naar de behoefte van oplaadpunten in de gemeente 

Roosendaal dus dit is niet bekend. Tot op heden hebben we slechts een enkel verzoek gehad 

voor de realisatie van oplaadpunten voor (brom)fietsen. 

 

3. Op dit moment zijn er geen signalen bekend dat het aantal oplaadpunten structureel te weinig 

is. Wel is het aannemelijk dat de vraag naar oplaadvoorzieningen in de komende jaren zal 

gaan groeien door de opkomst van de e-bike. 

 

4. We gaan onderzoeken wat de mogelijkheden zijn voor laadvoorzieningen in de fietsenstalling 

op de Nieuwe Markt. Hier staan fietsen voor langere periode, waardoor deze laadpunten naar 

verwachting goed gebruikt gaan worden. Het gebruik van de laadvoorzieningen kan dan in de 

praktijk worden gemonitord. Omdat we vanuit een buurthuis het verzoek hebben gekregen voor 

een fietsoplaadpunt, is het denkbaar dat deze vraag bij meerdere buurthuizen zal spelen. We 

zullen ook met de buurthuizen contact opnemen om te verkennen wat daar de mogelijkheden 

zijn voor extra fietsoplaadpunten. 

 

5. De reeds beschikbare laadvoorzieningen zijn voornamelijk geplaatst bij/door particulieren en 

door ondernemers als service naar hun klanten toe. De gemeente zal hier geen extra aandacht 

aan besteden. Als de gemeente in de toekomst over gaat tot extra openbare laadvoorzieningen 

voor fietsers, zullen wij hier uiteraard wel over gaan communiceren. Deze voorzieningen zijn 

dan voor algemeen gebruik.  

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

 


